PUBLIC MORTUARY

APPLICATION FOR CREMATION (This form is for reference only) (此表格只供參考)

1. I am		
	, holder of HKID Card No.	
2. I am the	of the deceased(name of deceased)	
• • • •	ion to cremate the body of the deceased.	i
I understand that the deceased didI will bear all responsibilities arisi	not leave any will or documents to contradict this applicat	IOII.
	ter or radioactive or other implant is not removed.	
tote. Cremation may be refused if a paceman	for or radioactive of other implant is not removed.	
	公眾殮房	
	遺體火葬申請書	
致: 死因裁判官		
1. 本人	,持有香港身份證編號	
	的	
(死者姓名		
3 · 本人現申請將死者之遺體火勢	草 。	
	王何與這項申請有所抵觸的遺囑及文件。	
5 · 本人願意承擔這項申請之全部	87責任。	
主意:如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物	勿或其他植入物除去,火葬可被拒絕。	
主意: 如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物	勿或其他植入物除去,火葬可被拒絕。	
主意: 如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物	物或其他植入物除去,火葬可被拒絕。 申請人 Applicant	
主意: 如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物		
主意: 如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物	申請人 Applicant	
主意:如沒有將心臟起搏器、輻射性植入物	申請人 Applicant 見證人 Witness	
	申請人 Applicant 見證人 Witness	
	申請人 Applicant	
Γο: The Coroner, Please be informed that the above	申請人 Applicant	
Γο: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been	申請人 Applicant	
Γο: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been has been fitted with a care.	申請人 Applicant	
Γο: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been has been fitted with a care.	申請人 Applicant	
To: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been has been fitted with a care.	申請人 Applicant	
To: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been has been fitted with a can has been fitted with a race.	申請人 Applicant	
To: The Coroner, Please be informed that the above is not known to have been has been fitted with a can has been fitted with a race.	申請人 Applicant	